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Abstract (en)
The chamber (1) has a tubular shaped arc blast isolating nozzle (5) extending along a longitudinal axis (XX'). A movable contact (3) includes a
hollow inner tube (30) whose end is connected to a contact portion (31) of the movable contact, where arc blowing is entirely realized inside of the
hollow tube along the longitudinal axis of the chamber. A neck (304) is provided in upstream of the contact portion for passage of gas. A release
portion (305) is provided between the neck and the contact portion for passage of gas. An independent claim is also included a high-voltage direct-
current conversion substation comprising a thyristor through which opening of a loading valve is realized.

Abstract (fr)
L' invention concerne une chambre de coupure de courant dans laquelle le soufflage est réalisé intégralement par l'intérieur d'un tube creux (30) qui
porte l'un des contacts (3). Selon l'invention, on réalise un rétrécissement (304) de section S2 de passage du gaz de soufflage en amont de la partie
contact (31) proprement dite de section S1 à laquelle est relié le tube creux (30) et une section S3 de passage plus large (305) entre les deux (304,
31), c'est-à-dire S2<S1<S3. On évite ainsi de réaliser une zone de faible densité de gaz à proximité de la zone de contact proprement dite (31) qui
est celle la plus exposée aux champs électrique après coupure. La chambre de coupure ainsi conçue présente une bonne tenue diélectrique à la
tension transitoire de rétablissement (TTR).
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